
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLNÍHO PARLAMENTU  

č. 1/2023-2024 

19. října 2023 

Přítomní zástupci tříd: 

4.A, 4.B, 4.C, 4.D, 4.E, 5.A, 5.B, 5.C, 5.D, 5.E, 5.F, 6.A, 6.B, 6.C, 6.D, 7.D, 8.B, 8.C, 8.D, 9.A, 9.B, 

9.C, 9.D 

Nepřítomní zástupci tříd: 

7.A, 7.B, 7.C, 8.A 

Hosté: 

Eva Kulichová – ředitelka školy, Petr Šeda – zástupce ředitelky 

Zasedání zahájil koordinátor ŠP Martin Novák, dále ho řídilo představenstvo ŠP. 

 

1) PŘIVÍTÁNÍ. Předseda ŠP Zdeněk Brůna a místopředsedkyně Lilla Pavlová řídili 1. zasedání 

školního parlamentu, přivítali došlé zástupce tříd, speciálně přivítali nováčky ze 4. tříd. 

Oznámili členům plánované termíny zasedání ŠP. Zástupce tříd také pozdravila ředitelka školy, 

která ocenila hojnou účast a popřála jim mnoho dobrých nápadů do spolupráce s vedením 

školy. 

2) VOLBY. Vzhledem ke konci dvouletého funkčního období a odchodu místopředsedů 

z bývalých 9. tříd je potřeba na dalším zasedání uskutečnit nové volby předsednictva školního 

parlamentu. 

Úkol: Členové ŠP zváží kandidaturu na předsedu a místopředsedy školního parlamentu. 

Kandidáti si připraví malou řeč, proč chtějí kandidovat do předsednictva. 

Termín: 16. listopadu 2023 (listopadový termín zasedání) 

3) VÁNOČNÍ JARMARK. Peníze z minulého jarmarku byly již všechny utraceny (nákup herních, 

sportovních a odpočinkových prvků do nové i staré budovy). Některé herní prvky potřebují 

první opravy – zástupci se shodli, že se i letos bude vybírat částka na pořízení náhradních dílů 

nebo na pořízení dalších prvků. Vedla se diskuze, jestli přispět z výdělku pevnou částkou nebo 

opět procentem. 

Hlasování: procenta – 39 hlasů x pevná částka – 7 hlasů; většinou přítomných byla 

hlasováním stanovená částka na 30 % 

Úkol: Členové ŠP seznámí s výsledkem svou třídu. Třída se dohodne, zda s touto variantou 

souhlasí. V případě jednotného neodsouhlasení bude hledáno jiné řešení. 

Termín: 16. listopadu 2023 



 

4) RŮZNÉ 

a) 9.A, 9.C – prosba ke 4. třídám, aby byly o přestávkách na staré budově, co se prostoru na 

chodbách týče, více tolerantní k ostatním a nezabíraly svými hrami celý prostor. Vyřeší třídní 

učitelé + dohled na chodbě v 1. patře staré budovy. 

b) 5.D – na nové budově zvýšit v jídelně pár stolů pro žáky vyšších ročníků 1. stupně. Vyřeší 

školníci ve spolupráci s vedením školy. 

c) 4.A – přidat stojany na kola a koloběžky – současný počet stojanů u staré budovy nestačí. 

Návrh předán vedení školy + doporučeno žákům, aby si pořídili zámky na kola a koloběžky. 

d) 7.D – přesunout basketbalový koš v 1. patře staré budovy do „výklenku“ z důvodu 

současného umístění naproti vchodu do třídy 7.D. Z bezpečnostních důvodů nelze do 

výklenku vedoucí na schodiště koš umístit. Návrh předán vedení školy a bude se hledat 

alternativní řešení. 

e) 4.C, 6.C, 7.D – prosba k ostatním, aby neničili vybavení toalet + prosba k většímu dohledu 

ze strany pedagogů. Nutno hlavně pořešit a předat informaci všem spolužákům. Dohled na 

chodbách se více zaměří i na tato místa. 

 

Příští zasedání se uskuteční 16. listopadu 2023 ve 4.B. 


